
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 27. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 531
Ministeren bedes oplyse, om der i dag er udviklet et system, der sikrer, at der ikke
refunderes mere udbytteskat, end det udloddende selskab har angivet. Spørgsmålet skal
ses i lyset af side 58 i ”Rapport om administration af udbyttebeskatning” fra 2017, hvor
der står: ”For at sikre, at der ikke sker tilbagebetaling af mere udbytteskat, end det
udloddende selskab har angivet, vil SKAT skulle foretage en registrering af anmodninger
om refusion af udbytteskat og knytte disse til en given udbytteangivelse. Sagsstyrings-
systemet DURO vil på sigt kunne understøtte denne proces på et overordnet niveau.
Systemet vil med andre ord kunne understøtte kontrollen af, at der i forbindelse med en
refusionsanmodning også foreligger en udbytteangivelse for det pågældende udbytte på
den specifikke vedtagelsesdato. Det vil samtidig blive muligt at overvåge, om der samlet
set udbetales mere udbytteskat, end det udloddende selskab har angivet.”

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Bjørn Brandenborg
formand
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